
VOORWOORD VAN DE VOORZITTER 
 
29 Maart 1936: Oprichting van Swift Atletiek. Nu, zeventig jaar 
later, is Swift nog steeds een bloeiende vereniging. Dit is te danken 
aan de inzet van veel vrijwilligers en de goede sfeer die heerst 
binnen de vereniging. Door het werk van velen is Swift  uitgegroeid 
tot een vereniging met ongeveer 225 leden. De sporters hebben 
prestaties geboekt, hun persoonlijke records verbeterd, zijn 
kampioen geworden en zijn verder op weg om de lat steeds een 
stukje hoger te leggen. 
 
De afgelopen jaren hebben we de accommodatie verrijkt en verbeterd met nieuwe zaken, 
zoals een eigen clubgebouw en aanpassing van de installaties. De verschillende commissies, 
trainers en bestuur vervullen enthousiast hun taken en zorgen ervoor dat iedereen zich thuis 
voelt.  
 
Bij een jubileum is ook een moment van bezinning op zijn plaats. Ik denk dan aan al degenen 
die dit heuglijke feit niet meer met ons mee kunnen vieren. Ook zij hebben zich ingezet voor 
de vereniging en zo ervoor gezorgd dat Swift Swift bleef.  
 
Bij het vijftigjarig jubilieum zei dhr. P. Caris:“Swift heeft in de Roermondse samenleving 
wortel geschoten. Laten we ervoor zorg dragen dat deze niet afsterven, zodat ook in de 
toekomst een gezond verenigingsklimaat gewaarborgd zal zijn”. Ik denk dat het niet teveel 
gezegd is dat Swift erin geslaagd is een gezonde vereniging te blijven.  Onze vereniging 
schiet nog steeds nieuwe wortels. De aanwas bij de jeugd zal ervoor zorgen dat Swift de 
komende jaren zeker niet uit beeld zal verdwijnen. 
 
Tot slot wil ik al die enthousiastelingen die zich voor onze vereniging inzetten en ingezet 
hebben van harte bedanken en hoop ik samen met hen op 17 juni het glas te heffen op dit 
jubileum en op Swift. 
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